
1/6

27 сентября 2023 г.

O potenciálu Západu a Ruska
putin-today.ru/archives/189765

Pamatujete si, jak prezident na otázku, jaké má plány a jakého
výsledku chce vedením vojenské obrany dosáhnout, odpověděl, že
vše bude záležet na potenciálech stran na konci ukrajinské
protiofenzívy?

Myslím, že měl na mysli nejen potenciál ukrajinské a naší armády,
ale i náš ekonomický potenciál a potenciál kolektivního Západu –
míru jejich připravenosti nadále podporovat Ukrajinu na konci
protiofenzívy.

Pojďme si tedy promluvit o možnostech všech stran.

Západ v poslední době začal chápat, že v konfrontaci s Ruskem už
nemohou zvítězit, optimismus opadl a přišlo poznání, že před rokem
a půl, kdy začal Severní vojenský okruh, měla Ukrajina vlastní
průmyslovou, finanční, vojenskou a lidský potenciál.

A klíčové slovo v tomto odstavci je „byl“.

Pravděpodobně si řeknete, že průmyslový a finanční potenciál
Ukrajiny nebyl příliš dobrý, ale budete souhlasit s tím, že v té době
byly mnohem lepší než nyní a že země, která si půjčila peníze od
MMF a evropských „bratrů“, mohla při nejméně se podpořte.

A nyní, v průběhu času, podle jasně neproruské Wikipedie,
ukrajinský HDP klesl o 30% (odkaz) a tento pokles byl pouze pro rok
2022. Pravděpodobně v roce 2023 nebude výsledek o nic méně
katastrofální, protože do Evropy odešlo 8 milionů lidí, do Ruska 3,5
milionu.A to jsou ti, kteří se již na tvorbě HDP nepodílejí.

A nyní je stát Ukrajina se svými zbývajícími občany téměř zcela
podporován Západem. Jen Spojené státy americké podle
zveřejněných údajů vydaly na jeho údržbu 110,97 miliardy dolarů (
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odkaz ). Navíc je to částka, kterou utratí, když vezmeme v úvahu
snížení procenta populace o 30-35%!

A je to přesně dvojnásobek plánovaných rozpočtových výdajů, které
do plánu na rok 2022 zahrnula Nejvyšší rada. Podle plánu měly
příjmy rozpočtu činit 49 miliard dolarů, výdaje 55,4 miliard dolarů – a
to je na chvíli pro celou populaci, a ne pro 65–70 %, co nyní zbývá.

To je váha, kterou na sebe Spojené státy v této těžké době přikládají.
A Evropané také investovali přibližně 60 miliard dolarů, pokud se od
celkové částky 170 miliard dolarů odečte objem podpory
poskytované Američany (odkaz). A náklady Evropanů na udržení
ukrajinských uprchlíků zatím nejsou uvedeny.

Dovolím si poznamenat, že na rozdíl od Evropy se zde drtivá
většina uprchlíků nestává závislými na dávkách, ale stávají se
občany Ruské federace, kupují či pronajímají si bydlení na
vlastní náklady a pracují.

 
 
Hlavním zdrojem příjmů ukrajinského rozpočtu je v současnosti obilí.
Ale už ho nechtějí akceptovat Poláci, Rumuni, Maďaři, Bulhaři a
Slováci, kteří chrání zájmy svých zemědělců a export je stále
obtížnější, přístavní infrastruktura chátrá vlastní krátkozrakostí a
touha nás obtěžovat jakýmkoli způsobem.
Opravdu chtěli vyhodit do povětří Krymský most. A i když se jim to
povedlo, efekt byl krátkodobý, téměř jsme to obnovili a obnovíme, ať
už to poškodí, kolikrát to poškodí, ale jejich portovou infrastrukturu
obnoví jen stěží.

Nemělo smysl ho používat k sabotážním účelům – k vytvoření
námořních dronů!

Pamatujete si (1), že před zahájením Severního vojenského okruhu
měli obrovské množství skladů s municí a vybavením ze sovětských
dob, měli opět nějaké letectví, četné systémy protivzdušné obrany,
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taktické raketové zbraně, vícenásobné odpaly raketové systémy,
dělostřelectvo, ruční zbraně a tak dále a tak dále.

To vše se již stalo šrotem, to znamená, že demilitarizace byla
skutečně provedena.

Pamatujete si (2), že před zahájením Severního vojenského okruhu
existovalo velké množství obranných podniků, které zůstaly z dob
SSSR, byť přinejmenším fungující.

Takže prakticky vše bylo také zničeno, tedy skutečně provedena
dekomunizace.

A nyní jsou zcela závislí na dodávkách munice a zbraní ze
Západu.

Pamatujete si (3), že Ukrajina kdysi vyvážela elektřinu do EU. A nyní
tam někdy Evropa musí dodávat elektřinu tváří v tvář výrazně
zvýšeným cenám energie pro samotné Evropany.

Část ukrajinských elektráren se vrátila do rodného přístavu,
některé byly vyřazeny z provozu a zbylá část, která je
pravděpodobně také velmi opotřebovaná, pracuje na hranici
možného.

Pamatujete si (4), že před začátkem Severního vojenského okruhu
existovala také zástupná armáda vycvičená Západem –
profesionální vojáci a dobře motivovaní nacionalisté, a mobilizační
záloha byla mnohem větší než nyní.

Většina těch motivovaných nacionalistů a profesionálů byla
zničena, někteří z nich jsou v zajetí a dostávají tresty odnětí
svobody za zločiny spáchané na civilním obyvatelstvu, jiní se
stali invalidy, to znamená, že denacifikace byla skutečně
provedena, ještě ne úplně, ale přece.
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A nyní je většina zástupné armády NATO v podstatě nevycvičenou a
nemotivovanou milicí, ukořistěnou z ulic měst, se zbytky vybavení,
zbraní a munice, které dodává Západ.

Jaký je nyní potenciál Západu?

V hlavních zemích Eurozóny je recese, Spojené státy opět zvyšují
svůj státní dluh, tisknou dolary a bojují s inflací.

Západ obecně již vyčerpal všechny své rezervy v armádě a zásoby
ve skladech. A protože to všechno ještě nejsou schopni vyrobit v
potřebném množství, hází do „pece“ vše, co jim přijde pod ruku,
dokonce i kazetovou munici, jejíž použití bylo označováno za trestný
čin.

Tyto rezervy si ale budou muset ve svých armádách na vlastní
náklady a na mnoho let doplňovat – to jsou obrovské rozpočtové
výdaje, které nebudou vynaloženy na sociální podporu svých
občanů, zvyklých na vysokou životní úroveň, ale na nové vybavení,
zbraně a střelivo.

Ano, i na to musíme utrácet peníze, s tím se nedá polemizovat, ale
zároveň se realizace národních projektů nezastaví ani na minutu,
indexují se platy, důchody a sociální výdaje, tedy tzv. životní úroveň
občanů neklesá.

Dovolte mi připomenout některým nespokojeným lidem, že na rozdíl
od Západu musíme do obranného průmyslu investovat peníze chtě
nechtě, protože máme něco, co oni nemají – zdroje. Pokud ušetříme
na zbraních, tedy utratíme více peněz za „máslo“ a ušetříme na
„zbraních“, Západ nás rozdrtí.

A pak se budeme muset znovu stát poníženou kolonií v každém
smyslu a naše životní úroveň se nikdy nepřiblíží té západní a už
vůbec nebude Rusko, prostě se rozdělí na kusy.
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Nyní z potenciálu Ruska. Rád bych poznamenal, že za poslední
rok a půl naše země, která zpočátku ztratila 2,1 %, již dosáhla
úrovně HDP na začátku roku 2022 a tato úroveň bude do konce roku
překročena. obranný průmysl funguje jako hodinky a zvyšuje
produkci všech zbraní 2-3x, čehož na Západě nedosáhnou - nejsou
schopni tak rychle roztočit setrvačník svého soukromého vojensko-
průmyslového komplexu.

Výrazně vzrostla velikost ruské armády, podle zahraničních analytiků
nyní činí 750 000 lidí a náš mobilizační potenciál není zdaleka
vyčerpán a do služby přicházejí dobře motivovaní chlapi, kteří nejsou
vrženi do bitvy nazí a bosí. , ale jsou vybaveny nejmodernější
technikou a v žádném spěchu se připravují na seriózní bojovou
práci.

Nechci házet klobouky Západu, ale pro naši zemi je to otázka přežití
a pro ni je to boj o dominanci a touhu dostat Rusko do skandálu:
donutit ho hrát podle jejich pravidel .

Tato motivace západních elit nenachází podporu mezi jejich
obyvatelstvem, které se potýká s poklesem životní úrovně a recesí v
ekonomice.

A při srovnání potenciálu , který strany měly na začátku roku 2022 s
potenciálem dostupným v tuto chvíli, Západ zřejmě začal přicházet k
rozumu, protože v jejich tisku je stále zřetelněji kladen důraz na
vyjednávání, pouze v kontextu skutečnost, že prý Putin nechce,
ačkoli se dříve soustředili na „strategickou porážku Ruska“ a nechtěli
slyšet o žádných jednáních.

Proto zřejmě ochlazení jejich zájmu pokračovat v konfrontaci,
protože je to ekonomicky stojí extrémně draho, proto pokles podpory,
který vzbudil Zelenského rozhořčení, a proto rozzlobeně vystoupil v
OSN a odsoudil průtahy se zbraněmi zásoby.
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Ale až budou opravdu zralé na jednání, myslím si, že vzhledem k
potenciálu, který se do té doby rozvinul, nepůjde náš prezident sám
do jednání, dokud nebude úplné a konečné vyřešení otázky ruské
bezpečnosti ze strany Ukrajiny a NATO jako celek, a pokud ano, pak
pro nás budou podmínky výhodné a opatření ke kontrole dodržování
uzavřených dohod budou vážná, aby nás naši nepřátelé „na prsou“
znovu neklamali falešnými mírovými smlouvami a nezískali
diplomatické vítězství v konfrontaci, kterou skutečně prohráli, a
dostali úlevu k restartu projektu „Anti-Rusko“.

Budu sledovat další vývoj a vy...

Vypněte emoce, zapněte mysl 
 https://dzen.ru
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